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Gdańsk, 26.11.2024 r. 

 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr II/2024 

1. Rozpoczęcie obrad w dniu 26.11.2024 r. (godz.18:30) przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Osowa, 

Małgorzatę Biernat. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. Obecnych 15 radnych i 11 gości. 

3. Przewodnicząca Rady przedstawia porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IV. Dyskusja w sprawie problemu zgłaszanego przez mieszkańców ulicy Balcerskiego. 
V. Dyskusja i głosowanie nad projektami uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Dzielnicy Osowa (druk nr 10); 
b) w sprawie powołania komisji stałych Rady Dzielnicy Osowa (druk nr 11); 
c) w sprawie nadania nazwy ulica Koziorożca (druk nr 12); 
d) w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa pas przykolejowy        
w rejonie ul. Barniewickiej w mieście Gdańsku (druk nr 15); 

e) w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2025 z mieszkańcami        
(druk nr 13); 

f) w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2026 z mieszkańcami        
(druk nr 14). 

VI. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Osowa. 
VII. Dyskusja w sprawie promocji działań Rady Dzielnicy Osowa i wydarzeń dzielnicowych. 

VIII. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa. 
IX. Dyskusja w sprawie terminu następnej sesji Rady Dzielnicy Osowa. 
X. Wolne wnioski. 

XI. Zamknięcie sesji 
 

4. Wnioski o zmianę porządku obrad w związku z problemami zgłaszanymi przez obecnych na sesji gości: 

 Radny Roland Szymański wnosi o dodanie do porządku obrad pkt. IV a: „Dyskusja na temat problemu     

ze zwierzętami przy ul Herkulesa”; 

 Radna Katarzyna Komorowska wnosi o dodanie do porządku obrad pkt. IV b: „Dyskusja na temat 

zgłoszony przez dyrekcję ZSO nr 2 w Gdańsku”; 

 Radna Magdalena Wilczewska wnosi o dodanie do porządku obrad pkt. IV c: „Dyskusja w sprawie stanu 

technicznego ulicy Diany”. 

5. Przewodnicząca przeprowadza kolejne głosowania nad zgłoszonymi wnioskami. Wszystkie wnioski o zmianę 

porządku obrad zostały jednogłośnie przyjęte.  

6. Przewodnicząca przedstawia nowy porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IV. Dyskusja w sprawie problemu zgłaszanego przez mieszkańców ulicy Balcerskiego. 

a. Dyskusja na temat problemu ze zwierzętami przy ul Herkulesa; 
b. Dyskusja na temat zgłoszony przez dyrekcję ZSO nr 2 w Gdańsku; 
c. Dyskusja w sprawie stanu technicznego ulicy Diany. 

V. Dyskusja i głosowanie nad projektami uchwał: 
a) w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Dzielnicy Osowa (druk nr 10); 
b) w sprawie powołania komisji stałych Rady Dzielnicy Osowa (druk nr 11); 
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c) w sprawie nadania nazwy ulica Koziorożca (druk nr 12); 
d) w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa pas przykolejowy       
w rejonie ul. Barniewickiej w mieście Gdańsku (druk nr 15); 

e) w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2025 z mieszkańcami       
(druk nr 13); 

f) w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa na rok 2026 z mieszkańcami       
(druk nr 14). 

VI. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Osowa. 
VII. Dyskusja w sprawie promocji działań Rady Dzielnicy Osowa i wydarzeń dzielnicowych. 

VIII. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa. 
IX. Dyskusja w sprawie terminu następnej sesji Rady Dzielnicy Osowa. 
X. Wolne wnioski. 

XI. Zamknięcie sesji 
 

7. Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad zostaje jednogłośnie przyjęty. 

8. Dyskusja w sprawie problemu na ul. Balcerskiego.  

 Mieszkańcy opisują problem związany głównie z dostawami do nowo powstałego pawilonu                    

przy ul. Kielnieńskiej, odbywającymi się poprzez sięgacz niedostosowany do ruchu tego typu pojazdów. 

 Radny Miasta Gdańska, Jan Perucki, proponuje wprowadzenie oznakowania, np.: ograniczenia tonażu    

dla pojazdów. 

 Jedna z obecnych mieszkanek zawiadamia o otrzymanej z urzędu informacji, że zaopatrzenie (dojazd)    

do pawilonu powinno odbywać się od strony ul. Kielnieńskiej. 

 Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański podsumowując proponuje zgłoszenie problemu do Biura 

Zarządzania Ruchem Drogowym w Gdańsku w celu rozpatrzenia problemu oraz sugeruje mieszkańcom, 

aby w przemyśleli swoje oczekiwania (m.in. odnośnie wprowadzanych oznakowań, wprowadzenia strefy 

zamieszkania na omawianym sięgaczu). 

9. Radny, Roland Szymański, przedstawia problem dot. zwierząt (psów rasy husky) przy ul. Herkulesa              

wraz z uzyskanymi do tej pory informacjami na temat sytuacji psów i podjętymi działaniami w tej sprawie. 

 Zgodnie z dotychczasowymi ustaleniami warunki psów na skutek interwencji uległy poprawieniu,              

a wizualnie ich stan zdrowia nie budzi wątpliwości. 

 Stwierdzono, że obecnie możliwości interwencji zostały wyczerpane i Rada Dzielnicy nie ma narzędzi       

do dalszych działań. 

 Ustalono, że temat psów będzie dalej monitorowany. 

10. Dyskusja w sprawie problemu z brakiem zadaszonej infrastruktury sportowej w ZSO nr 2. 

 Głos w pierwszej kolejności zabiera dyrektor Marzena Majerowska i przedstawia problem. W związku       

z dużą liczbą uczniów (ok. 1300) brakuje miejsc do prowadzenia zajęć sportowych, szczególnie w okresie 

jesienno-zimowym, gdy nie ma możliwości prowadzenia zajęć na zewnątrz. W nowo wybudowanym 

obiekcie przy ul. Orfeusza nie zostały uwzględnione sale sportowe. 

 Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański zabiera głos i informuje o działaniach podjętych w tej sprawie 

przez RDO poprzedniej kadencji, m.in. o propozycji zmiany przeznaczenia działki 1171/31  na cele 

budowy nowego obiektu sportowego zamiast budynku Straży Pożarnej, który mógłby znaleźć nową 

lokalizację w okolicy Majalandu. 

 Radny Piotr Ludwichowski proponuje stworzenie zadaszenia kortu w postaci tzw. balonu oraz informuje  

o programie budowy hal sportowych o lekkiej konstrukcji. 

 Radna Katarzyna Komorowska proponuje zadaszenie boiska mobilnego. 

 Radny Miasta Jan Perucki tłumaczy, dlaczego Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska odrzuciła projekt 

Roberta Brzezińskiego do Budżetu Obywatelskiego dotyczący zadaszenia boiska mobilnego. 

 Podsumowując dyskusję, ustalono, że należy prowadzić działania mające na celu zmianę przeznaczenia 

działki 1171/31 w miejscowym planie i dążyć do budowy na niej hali sportowej jako rozwiązania 

docelowego. Jako rozwiązanie doraźne najbardziej ekonomiczne i zarazem możliwe do zrealizowania 
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byłoby natomiast zakupienie i wykonanie balonu. Należy rozważyć możliwość realizacji z wykorzystaniem 

Budżetu Obywatelskiego. 

 Do Radnego Miasta Jana Peruckiego zostaje skierowana prośba o interwencję w sprawie realizacji 

zadaszonego obiektu na terenie ZSO nr 2. 

11. Dyskusja w sprawie stanu technicznego odcinka ulicy Diany przebiegającego przy parku. 

 Głos zabiera mieszkanka ul. Diany, opisując aktualny stan drogi i wyrażając obawy związane                          

z perspektywą wzmożenia ruchu na niedostosowanej do tego drodze.  

 Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański informuje o planowanym docelowym układzie drogowym   

oraz o tym, że ul. Diany jest już zabezpieczona jako ciąg komunikacyjny pieszo-rowerowo-jezdny               

w obecnych planach, jako droga do parku. 

12. Dyskusja nad projektem uchwały nr II/10/2024 w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Dzielnicy Osowa. 

13. Głosowanie nad projektem uchwały nr II/10/2024 w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Dzielnicy Osowa. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Biernat odczytuje treść wraz z uzasadnieniem oraz ogłasza głosowanie. 

 Uchwała zostaje przyjęta: 13 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 

14. Zarządzono 10-minutową przerwę w obradach (ok. 20:45). 

15. Obrady wznowiono o godz. 20:57. 

16. Dyskusja nad projektem uchwały nr II/11/2024 w sprawie powołania komisji stałych Rady Dzielnicy Osowa.  

 Omówienie propozycji utworzenia dwóch komisji stałych Rady Dzielnicy Osowa:  Komisji do spraw 

transportu, infrastruktury i zagospodarowania przestrzennego oraz Komisji do spraw kultury, edukacji, 

sportu i spraw społecznych.  

 Radne i radni zgodzili się co do zasadności ich utworzenia. 

17. Głosowanie nad projektem uchwały nr II/11/2024 w sprawie powołania komisji stałych Rady Dzielnicy Osowa  

z następującym składem osobowym:  

I. Komisja do spraw transportu, infrastruktury i zagospodarowania przestrzennego: 

a) Radny Michał Dworakowski; 

b) Radny Piotr Koenig; 

c) Radna Barbara Majewska; 

d) Radny Paweł Zarzycki. 

II. Komisja do spraw kultury, edukacji, sportu i spraw społecznych: 

a) Radny Mateusz Gudaniec; 

b) Radna Katarzyna Komorowska; 

c) Radny Piotr Ludwichowski; 

d) Radna Arleta Słomkowska; 

e) Radny Roland Szymański. 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

18. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr II/12/2024 w sprawie nadania nazwy ulica Koziorożca. 

 Odczytanie treści uchwały wraz z uzasadnieniem oraz głosowanie. 

 Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 Jednocześnie radne i radni przekazują do Komisji do spraw kultury, edukacji, sportu i spraw społecznych 

wniosek o upamiętnienie wsi Wysoka; np. poprzez nadanie nazwy ronda przy skrzyżowaniu ulic 

Kielnieńskiej, (Nowej) Koziorożca, Spacerowej. 

19. Dyskusja nad projektem uchwały nr II/13/2024 w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady 

Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa pas 

przykolejowy w rejonie ul. Barniewickiej w mieście Gdańsku. 

 Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański przybliża temat planu i historię jego procedowania,             

które odbywało się podczas poprzedniej kadencji Rady Dzielnicy Osowa. 

 Radne i radni przeprowadzają dyskusję nad proponowanymi rozwiązaniami. 

20. Głosowanie nad projektem uchwały nr II/13/2024 w sprawie stanowiska dotyczącego projektu uchwały Rady 

Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa pas 

przykolejowy w rejonie ul. Barniewickiej w mieście Gdańsku. 
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 Przewodnicząca Rady Małgorzata Biernat odczytuje treść wraz z uzasadnieniem oraz przeprowadza 

głosowanie. 

 Uchwała przyjęta: 13 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 

21. Dyskusja nad projektem uchwały nr II/14/2024 w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy Osowa 

na rok 2025 z mieszkańcami i uchwały nr II/15/2024 w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy 

Osowa na rok 2026 z mieszkańcami. 

 Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański przedstawia temat, omówiony zostaje dotychczasowy tryb 

konsultacji oraz planowane zmiany od roku 2025, przedstawiony zostaje pomysł na prowadzenie 

konsultacji przez Radę Dzielnicy Osowa. 

22. Radna Katarzyna Komorowska opuszcza posiedzenie o godz. 21:48. 

23. Radna Barbara Majewska opuszcza posiedzenie o godz. 21:50. 

24. Głosowanie nad projektem uchwały nr II/14/2024 w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy 

Osowa na rok 2025 z mieszkańcami. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Biernat odczytuje treść uchwały wraz z uzasadnieniem                         

oraz przeprowadza głosowanie. 

 Uchwała nr II/14/2024 przyjęta jednogłośnie: 13 głosów za. 

25. Głosowanie nad projektem uchwały nr II/15/2024 w sprawie konsultowania projektu budżetu Dzielnicy 

Osowa na rok 2026 z mieszkańcami. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Biernat odczytuje treść uchwały wraz z uzasadnieniem                         

oraz przeprowadza głosowanie. 

 Uchwała nr II/15/2024 przyjęta jednogłośnie: 13 głosów za. 

26. Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański informuje, że sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Osowa 

zostanie przesłane radnym mailowo. 

27. Bartosz Stefański i Małgorzata Biernat przedstawiają plany na działalność Rady w najbliższym czasie,                

a w szczególności wydarzenia grudniowe o charakterze przedświątecznym dedykowane mieszkankom              

i mieszkańcom. 

28.  Dyskusja w sprawie promocji działalności Rady Dzielnicy. 

 Ustalono, że kwestia ta będzie omawiana na bieżąco przy użyciu komunikatorów internetowych 

używanych przez Radne i Radnych. 

29. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Rady Dzielnicy Osowa. 

 Szczegółowe ustalenia ze względu na czas świąteczny zostają przełożone na kolejną sesję. 

 Do pełnienia pierwszego dyżuru, 3.01.2025 r., zgłaszają się Radne Renata Krajka i Małgorzata Wilczewska 

– Siwik. 

30. Dyskusja w sprawie terminu następnej sesji Rady Dzielnicy Osowa. 

 Ustalono, że obędzie się w ostatnim tygodniu stycznia 2025 roku. Wybór konkretnego terminu zostanie 

wyłoniony  poprzez ankietę/głosowanie internetowe. 

31. W ramach wolnych wniosków radni wstępnie ustalili termin wspólnego spotkania świątecznego                        

dnia 19.12.2024 r. 

32. Zamknięcie sesji o godzi. 22:06. 

 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa 
 
 

Małgorzata Biernat 
 


